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Protokół nr 11/2023                                                                                                 

z posiedzenia LVIII Sesji zwyczajnej                                                                          

VI kadencji Rady Powiatu w Legionowie  

WAK.0002.11.2023 

LVIII Sesja Rady Powiatu w Legionowie w dniu 27 listopada 2023 roku odbyła się          

w auli Starostwa Powiatowego w Legionowie.  

Obrady rozpoczęto 27 listopada 2023 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 13:04 tego 

samego dnia. 

 

1. Otwarcie obrad. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie Pan Leszek Smuniewski, 

witając Radnych, Gości oraz pozostałych członków obrad.  

Lista Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu (obecność potwierdzona przez 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie). 

Lista Gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu (obecność potwierdzona przez 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie). 

W posiedzeniu wzięło udział 23 członków Rady Powiatu w Legionowie: 

1. Aleksandra Bednarek 

2. Agnieszka Borkowska 

3. Piotr Choroś 

4. Przemysław Cichocki 

5. Zenon Durka 

6. Anna Gajewska 

7. Zbigniew Garbaczewski 

8. Mirosław Kado 

9. Michał Kobrzyński 

10. Izabela Kownacka 

11. Grzegorz Kubalski 

12. Zenon Kuska 

13. Konrad Michalski 

14. Agnieszka Powała 

15. Wiesław Antoni Smoczyński 

16. Leszek Smuniewski 

17. Sylwester Sokolnicki 

18. Artur Stankiewicz 

19. Jacek Szczepański 

20. Mariusz Śledziewski 

21. Tomasz Talarski 

22. Robert Wróbel 

23. Grzegorz Zbroch 
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Przewodniczący Rady Pan Leszek Smuniewski poinformował zebranych, że „na mocy         

art. 15 ust. 1a ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym, obrady Rady 

Powiatu w Legionowie są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w BIP Powiatu Legionowskiego oraz             

na stronie internetowej Powiatu Legionowskiego. Tablica informacyjna usytuowana jest 

przed wejściem do sali obrad. Jeśli Państwa obecność na sesji Rady Powiatu nie jest 

związana z wykonywaniem obowiązków służbowych i nie życzą sobie Państwo, aby ich 

wypowiedzi lub wizerunek zostały utrwalone, uprzejmie proszę o opuszczenie sali obrad”. 

 

2. Informacja o porządku obrad. 

Przewodniczący Rady powiedział, że do przedstawionego porządku obrad - stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu, chciałby zaproponować wprowadzenie dwóch punktów,              

a mianowicie: 

pkt 11. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Starosty Legionowskiego. 

pkt 12. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie rozpatrzenia wniosku. 

Dodał, że obydwa projekty uchwał zostały przesłane radnym drogą elektroniczną                 

do zapoznania w dniu 24.11.br.  

Zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi w tym zakresie. W związku z brakiem zgłoszeń przystąpił 

do procedur głosowania. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Dokonanie zmian w porządku obrad poprzez wprowadzenie punktu: Rozpatrzenie 

projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty 

Legionowskiego, jako pkt 11. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, 

Jacek Szczepański, Robert Wróbel 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (2) 

Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski 
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Przewodniczący Rady podsumował wyniki głosowania i stwierdził, że punkt został 

wprowadzony do porządku obrad i dalszego procedowania. 

Następnie przystąpił do kolejnej procedury głosowania.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Dokonanie zmian w porządku obrad poprzez wprowadzenie punktu: Rozpatrzenie projektu 

uchwały Rady Powiatu w sprawie rozpatrzenia wniosku, jako pkt 12.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Wiesław 

Antoni Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek 

Szczepański, Mariusz Śledziewski, Robert Wróbel 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (2) 

Zenon Kuska, Tomasz Talarski 

Przewodniczący Rady podsumował wyniki głosowania i stwierdził, że punkt został 

wprowadzony do porządku obrad i dalszego procedowania. Nadmienił, że w związku               

z wprowadzonymi zmianami w porządku obrad kolejne punkty będą procedowane                

w kolejności: 

pkt 13. Przyjęcie protokołu z LVI Sesji Rady Powiatu w Legionowie. 

 

pkt 14. Wolne wnioski i oświadczenia. 

 

pkt 15. Zamknięcie posiedzenia. 

Kolejno Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych chciałby wnieść jakieś uwagi do 

porządku obrad. W związku z brakiem uwag, Pan Leszek Smuniewski stwierdził,                     

że porządek obrad został ustalony. Przystąpił do jego realizacji. 

 

3. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie. 

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że w okresie od dnia 27.10.2023 r. do dnia 

23.11.2023 r., wpłynęły do Biura Rady lub bezpośrednio do Przewodniczącego Rady 

następujące pisma: 

1) uchwała Nr LX.501.2023 Rady Gminy Kowala z dnia 27 października 2023 roku 

w sprawie reparacji, odszkodowań i zadośćuczynienia z tytułu strat, jakie Polska 
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poniosła z powodu napaści Niemiec oraz późniejszej okupacji na terenie Gminy 

Kowala oraz Ziemi Radomskiej - stanowi załącznik nr 4 do protokołu;  

 

2) Uchwała Nr 248/2023 Zarządu Powiatu w Legionowie w sprawie przedstawienia 

projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2024 – 2043; 

dokument został przesłany radnym drogą elektroniczną w dniu 14.11.br.; 

 

3) Uchwała Nr 249/2023 Zarządu Powiatu w Legionowie w sprawie przedstawienia 

projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Legionowskiego na rok 2024;    

dokument został przesłany radnym drogą elektroniczną w dniu 14.11.br.; 

 

4) pismo Dyrektora Powiatowego Centrum Integracji Społecznej w Legionowie- 

prośba o udział w pracach Kapituły konkursu „Odpowiedzialni Społecznie 2023” 

przedstawiciela Rady Powiatu w Legionowie - stanowi załącznik nr 5                    

do protokołu; 

Zwrócił  się z prośbą o zastanowienie się nad zgłoszeniem kandydatów. Dodał, 

że temat zostanie szczegółowy omówiony w pkt. Wolne wnioski i oświadczenia; 

 

5) pismo od Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Legionowie w sprawie 

zgłaszania kandydatów na członka Powiatowej Rady Rynku Pracy - stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu; 

Zwrócił  się z prośbą o zastanowienie się nad zgłoszeniem kandydatów. Dodał, 

że temat zostanie szczegółowy omówiony w pkt. Wolne wnioski i oświadczenia; 

6) prośba o wsparcie Pani Moniki - stanowi załącznik nr 7 do protokołu;  

 

7) zaproszenia: 

a) od Dyrektora PIK-u w Legionowie Pani Ewy Listkowskiej do udziału w debacie 

młodzieżowej pod hasłem „Kim jestem? – porozmawiajmy o tożsamości 

lokalnej” - stanowi załącznik nr 8 do protokołu; 

b) od Dyrektora Powiatowego Zespołu Szkół i Placówek Specjalnych                     

w Legionowie na wystawę szkolną „Malowane sercem 2023” - stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu. 

Przewodniczący Rady powiedział, że wszystkie pisma dostępne są w Biurze Rady.  

 

Następnie złożył podziękowanie wszystkim radnym, którzy włączyli się zarówno                      

w przygotowanie, jak i organizację obchodów 25-lecia powstania Powiatu Legionowskiego 

oraz za udział w gminnych uroczystościach związanych z rocznicą odzyskania 

niepodległości, reprezentując władze powiatu. 

 

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że kolejna Sesja Rady Powiatu w Legionowie 

przewidziana jest w dniu 18 grudnia br. Nadmienił, że tak jak w latach ubiegłych, wspólnie 

ze Starostą Legionowskim zaprasza na spotkanie świąteczne, które odbędzie się po 

zakończeniu Sesji.  

 

Kolejno zaprosił przedstawicieli poszczególnych klubów radnych na spotkanie po 

zakończeniu trwającej właśnie Sesji. 
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4. Sprawozdanie Starosty o pracach Zarządu i informacje Starosty 

Legionowskiego. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Starosty Legionowskiego                         

o przedstawienie sprawozdania. 

Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że szczegółowe informacje dotyczące pracy 

Zarządu Powiatu Legionowskiego oraz poszczególnych komórek organizacyjnych Starostwa 

Powiatowego w Legionowie, radni otrzymali w formie elektronicznej. Sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 10 do protokołu. 

Następnie przedstawił prezentację na temat najważniejszych, bieżących prac na terenie 

Powiatu Legionowskiego – stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Nadmienił, że jeżeli są pytania, to oczywiście zostaną udzielone odpowiedzi.  

Przewodniczący Rady podziękował za przekazanie informacji i zaproponował dyskusję. 

W związku z brakiem zgłoszeń w dyskusji, Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji 

kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

5. Informacja na temat zaawansowania prac i stopnia realizacji inwestycji: 

rozbudowa drogi krajowej nr 61, Kolej Północnego Mazowsza. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Kierownika Kontraktu w Regionie 

Centralnym PKP PLK S.A. o przedstawienie informacji. 

Pani Anna Kuśpit – Bodzak przedstawiła szczegółowe informacje – prezentacja stanowi 

załącznik nr 12 do protokołu.  

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Burmistrza Miasta i Gminy Serock 

o zabranie głosu w tej sprawie. 

Pan Artur Borkowski powiedział, że przedstawiona prezentacja obrazuje zagadnienie 

widziane już oczami zamawiającego, a więc nie tylko z perspektywy subiektywnej oceny 

Burmistrza. Dodał, że czas na wyłonienie inwestorów został wykorzystany na szereg 

spotkań i rozmów, które są również bardzo istotne. Wspomniał o dyskusjach, które toczyły 

się w różnych gminach. 

Podziękował wszystkim zaangażowanym w tą inwestycję, również przedstawicielowi PKP 

PLK S.A. 

Przewodniczący Rady podziękował za wypowiedzi i zaproponował dyskusję, w której 

kolejno udział wzięli. 

Pan Mirosław Kado wyraził zadowolenie, że realizacja kolei do Zegrza Południowego 

okazuje się była tylko jednym z etapów i że będzie etap kolejny, czy Kolej Północnego 
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Mazowsza. Podziękował za szczegółowe przedstawienie informacji. Wyraził niepokój 

ilustracją wskazującą stację w Zegrzu Południowym przystanek Wieliszew Centrum. 

Zauważył, że często mieszkańcy mają już problem z zaparkowaniem samochodu w okolicy. 

Zapytał, czy planowany jest tam parking Park&Ride? 

Pani Anna Kuśpit – Bodzak odpowiedziała, że nie ma planowanego parkingu w tym miejscu, 

a parking, który jest przy przystanku Zegrze Południowe również nie należy do terenów 

Polskich Linii Kolejowych. 

Następnie Pan Mirosław Kado zapytał o Kolej Północnego Mazowsza. Czy w ramach projektu 

będzie realizowana inwestycja Park&Ride na kolejnych stacjach: Serock, Pułtusk? 

Pani Anna Kuśpit – Bodzak odpowiedziała, że nie. Dodała, że jeżeli będą takie możliwości, 

to będą takie zadania wykonywały samorządy.  

Pan Jacek Szczepański zwrócił się z prośbą, aby na etapie nazewnictwa stacji kolejowych, 

doprecyzować również specyfikę lokalną. 

Pan Leszek Smuniewski odniósł się do wypowiedzi, że kolej na odcinku od Zegrza                 

do Przasnysza będzie jednotorowa, co determinuje przepustowość w pewien sposób. 

Zapytał, czy to nie będzie ograniczeniem jeżeli chodzi o liczbę pasażerów, którzy będą 

obsługiwani przez tą linię? 

Pani Anna Kuśpit – Bodzak odpowiedziała, że będą mijanki, przy każdej stacji będzie więcej 

torów i na pewno nie będzie miało to wpływu na przepustowość.  

Pan Wiesław Smoczyński zapytał, czy będzie budowany tylko jeden tor i czy będzie 

przewidziane zabezpieczenie terenu również na drugi tor? W ocenie radnego tak powinno 

być, bo być może będzie potrzeba poszerzenia oferty. 

Pani Anna Kuśpit – Bodzak odpowiedziała, że na ten moment PKP PLK realizuje to,               

co zaproponowały samorządy.           

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń w dyskusji w tym zakresie, Przewodniczący Rady 

ponownie podziękował gościom za obecność oraz za wypowiedzi i przystąpił do omawiania 

drugiej inwestycji, mianowicie rozbudowy drogi krajowej nr 61.  

Poprosił o przedstawienie informacji w tym zakresie.  

Dyrektor Kontraktu Pan Lech Juliszewski przedstawił szczegółowe informacje – prezentacja 

stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie tematu i zaproponował dyskusję, w której 

kolejno udział wzięli. 

Pan Leszek Smuniewski nawiązał do wymienionych kilku etapów i terminów, natomiast 

chciałby poznać ostateczny termin kompletnie wybudowanej DK 61 na terenie Powiatu 

Legionowskiego.  
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Pan Lech Juliszewski odpowiedział, że trwają rozmowy dotyczące uzgodnień 

harmonogramu z inwestorem. Dodał, że na pewno będzie to rok 2026. 

Pan Mirosław Kado zapytał, czy drogi serwisowe, które będą docelowo po wybudowaniu    

2-pasmowej drogi do Zegrza, będą na całej długości remontowanego odcinka? 

Zapytał również jakie będzie docelowe ograniczenie prędkości na odcinku między 

światłami, które w tej chwili istnieją, a rondem w Zegrzu? 

Pan Lech Juliszewski odniósł się do pierwszego pytania i odpowiedział, że na docinku tzw. 

miejskim, drogi dojazdowe będą po obu stronach, a na odcinku pozamiejskim, do wiaduktu 

kolejowego również będą po obu stronach. Dodał, że po stronie lewej, czyli po stronie 

Wieliszewa ta droga dojazdowa w pewnym momencie się przerwie, a po stronie prawej 

będzie po całej długości aż do DW 632. 

Odnosząc się do drugiego pytania, poprosił, aby odpowiedział kierownik budowy. 

Pan Leszek Smuniewski zapytał o ścieżkę rowerową, która jest projektowana i wyjątkowo 

potrzebna. Zapytał, po której stronie ona będzie i czy będzie wykonana na całym odcinku? 

Pan Lech Juliszewski odpowiedział, że ścieżka rowerowa będzie na całym odcinku. 

Nadmienił, że na odcinku miejskim w dużej części będzie po stronie lewej, a w pewnym 

momencie przechodzi na stronę prawą i prowadzi do DW 632. 

Kierownik projektu Pani Ewa Gniwek dodała, że projekt realizowany jest w systemie 

„Projektuj – buduj”. Dodała, że 18 grudnia 2020 roku została podpisana umowa                      

z wykonawcą robót. Przedstawiła zakres prac zleconych wykonawcy. 

Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że otrzymuje sygnały dotyczące wywłaszczeń. 

Zapytał na jakim etapie są rozmowy w tej sprawie?  

Kolejno zapytał, czy z gminami, głównie chodzi o Gminę Wieliszew zostały uzgodnione 

drogi serwisowe? 

Pani Ewa Gniwek odnosząc się do pierwszego pytania odpowiedziała, że decyzja ZRID na 

ten odcinek ma rygor natychmiastowej wykonalności. Dodała, że na podstawie tego 

wykonawca może rozpocząć prace budowlane. Nadmieniła, że w zakresie wycen to 

procedury wydawania decyzji z określeniem wartości danej nieruchomości, czy zakresu 

nieruchomości są procedowane przez Wojewodę Mazowieckiego. Jeżeli chodzi o GDDKiA, 

to zostały opracowane opisy nieruchomości, które są weryfikowane. Dodała, że nie jest jej 

znamy konkretny przypadek, aby był problem z wejściem na nieruchomość. Zaznaczyła, 

że jeżeli są szczegółowe pytania z tym związane, to można kontaktować się bezpośrednio 

z GDDKIA.       

Następnie Pani Ewa Gniwek odniosła się do budowanych dróg serwisowych przy okazji 

rozbudowy drogi krajowej. Zaznaczyła, że wykonawca jest zobowiązany opracować projekt 

podziału kompetencji, który będzie wskazywał, które zakresy dróg i jaka infrastruktura 

będzie przekazywana dla danego organu. Taki projekt był opracowany na wcześniejszym 

odcinku przejścia przez Legionowo od wiaduktu do odcinka Michałów – Reginów. Dodała, 

że te projekty są uzgadniane z samorządami. Nadmieniła, że prawo własności do terenu, 



8 

 

a samo zarządzanie daną drogą to są dwie różne rzeczy, które nie są powiązane 

bezpośrednio.     

Pan Robert Wróbel zwrócił się z prośbą, aby osoba, która będzie miała wiedzę dotyczącą 

harmonogramu wydarzeń w trakcie tej realizacji, zwracała się z bezpośrednią informacją 

do samorządów, po to, aby mogli stosownie wcześniej uprzedzać mieszkańców                      

o utrudnieniach na drodze, związanych z realizacją inwestycji.   

Pani Ewa Gniwek powiedziała, że GDDKiA będzie z wyprzedzeniem przekazywała takie 

informacje.  

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń w dyskusji, Przewodniczący Rady podziękował 

gościom za obecność i przedstawienie szczegółowych informacji, a następnie przystąpił do 

realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę                      

Nr 308/XLVII/2022 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 19 grudnia 2022 r.                

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2023. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego        

o omówienie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr 308/XLVII/2022 Rady Powiatu         

w Legionowie z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Legionowskiego na rok 2023. 

Pani Katarzyna Rembelska omówiła szczegółowo zmiany zawarte w uzasadnieniu                  

do powyższej uchwały.  

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję. Dodał, że Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 27.11.br. zaopiniowała 

pozytywnie omawiany projekt uchwały. W związku z brakiem zgłoszeń, Przewodniczący 

Rady przystąpił do procedury głosowania projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr 308/XLVII/2022 

Rady Powiatu w Legionowie z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Legionowskiego na rok 2023. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Wiesław 

Antoni Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek 

Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Grzegorz Zbroch 
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NIEOBECNI (2) 

Zenon Kuska, Robert Wróbel 

Uchwała Nr 360/LVIII/2023 Rady Powiatu w Legionowie zmieniająca uchwałę                

Nr 308/XLIX/2022 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2023 – stanowi załącznik nr 14          

do protokołu. 

 

 

 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 

2023-2043. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego,                    

o omówienie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2023 – 2043. 

Pani Katarzyna Rembelska omówiła szczegółowo zmiany zawarte w uzasadnieniu                 

do powyższej uchwały.  

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję. Poinformował, że Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 27.11.br., 

pozytywnie zaopiniowała omówiony projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury 

głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2023-2043.  

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni 

Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek 

Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

BRAK GŁOSU (1) 

Konrad Michalski 

Przewodniczący Rady powiedział, że z powodu problemów technicznych Pan Konrad 

Michalski nie mógł wziąć udziału w głosowaniu. 
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Uchwała Nr 361/LVIII/2023 Rady Powiatu zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2023-2043 – stanowi 

załącznik nr 15 do protokołu. 

 

 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia 

obowiązujących w 2024 roku stawek opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego 

parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości stawek w przypadku 

odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Zastępcy Naczelnika Wydziału 

Komunikacji o omówienie projektu uchwały. 

Pani Monika Wlazło powiedziała, że projekt omawianej uchwały uwzględnia koszty 

usuwania i przechowywania pojazdów na obszarze powiatu oraz konieczności sprawnej 

realizacji zadań związanych z usuwaniem pojazdów z dróg i ich przechowywaniem. 

Nadmieniła, że do szacunku wydatków powiatu na realizację przedmiotowego zadania           

w roku 2024 przyjęto ilość pojazdów usuniętych z drogi do końca października bieżącego 

roku, tj. 62 sztuki oraz okres przetrzymywania ich na parkingu. Zaznaczyła, że szacowany 

koszt powiatu przy uwzględnieniu stawek z oferty złożonej w postępowaniu ofertowym na 

rok 2024, wyniesie 44.810,00 zł. Dodała, że należy podkreślić, że powiat ponosi również 

koszty związane z opłacaniem abonamentów za przetrzymywanie na parkingu pojazdów 

usuniętych w latach ubiegłych (w roku 2024 r. szacunkowy koszt do końca października 

wyniesie 52.610,00 zł) oraz koszty związane z prowadzeniem egzekucji administracyjnej     

i ubezpieczeniem pojazdów.  

Następnie wskazała, że szacowany dochód własny powiatu do końca października 2024 r., 

wyliczony po stawkach wskazanych w niniejszej uchwale, wyniesie około 51.907,00 zł. 

Szacunkowe koszty, jakie Powiat Legionowski poniesie z tytułu realizacji przedmiotowego 

zadania oraz opłacania parkingów za przetrzymywanie na nich pojazdów usuniętych             

w latach ubiegłych przewyższą szacunkowy dochód.  

Pani Monika Wlazło, zaznaczyła, że w związku z powyższym uwzględniając przesłanki 

zawarte w art. 130a ust. 6 ustawy Prawo o ruchu drogowym i korzystając z przyznanej 

radzie powiatu elastyczności kształtowania opłat, zasadnym jest ustalenie obowiązujących 

w 2024 roku stawek zaproponowanych w uchwale. 

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję. Poinformował, że Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 27.11.br., 

pozytywnie zaopiniowała omówiony projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury 

głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia obowiązujących w 2024 

roku stawek opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu strzeżonym 
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oraz wysokości stawek w przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia 

pojazdu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Wiesław Antoni 

Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek 

Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (2) 

Agnieszka Powała, Robert Wróbel 

Uchwała Nr 362/LVIII/2023 Rady Powiatu w sprawie ustalenia obowiązujących w 2024 

roku stawek opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu strzeżonym 

oraz wysokości stawek w przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia 

pojazdu - stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia Programu 

Współpracy Powiatu Legionowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2024. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Wicestarosty Legionowskiego                  

o omówienie projektu uchwały. 

Pan Konrad Michalski powiedział, że program jest uchwalany corocznie. Dodał, że został 

omówiony również na posiedzeniu Zarządu Powiatu oraz na posiedzeniu Komisji Rodziny, 

Zdrowia i Spraw Społecznych. Nadmienił, że odbyły się również konsultacje w formie 

mailowej z organizacjami. 

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję. 

W związku z brakiem zgłoszeń, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury 

głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia Programu Współpracy 

Powiatu Legionowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 

mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 

2024.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon Durka, Anna Gajewska, 

Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, Grzegorz 

Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek 

Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz 

Śledziewski, Tomasz Talarski, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (3) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Powała, Robert Wróbel 

Uchwała Nr 363/LVIII/2023 Rady Powiatu w sprawie uchwalenia Programu Współpracy 

Powiatu Legionowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 

mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 

2024 - stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę 

325/L/2023 z 27 marca 2023 roku w sprawie określenia zadań realizowanych 

przez Powiat na rzecz osób niepełnosprawnych, finansowanych lub 

dofinansowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych oraz wysokości środków przeznaczonych na te zadania. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Dyrektora Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Legionowie o omówienie projektu uchwały. 

Pani Magdalena Jagnyziak powiedziała, że projekt uchwały zawiera uzasadnienie, które 

przedstawia nowy podział środków, w którym jest błąd. Zaznaczyła, że w treści 

uzasadnienia dotyczącej „dofinansowania sportu, kultury, turystyki i rekreacji osób 

niepełnosprawnych” powinna być wpisana kwota 11.449,00 zł, a kwota dotycząca zakresu 

„dofinansowania w zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i środki 

pomocnicze” powinna być wpisana kwota 14.142,00 zł. Pani Magdalena Jagnyziak zwróciła 

się z prośbą o uwzględnienie tej autopoprawki.  

Nadmieniła, że Komisja Budżetowa zaopiniowała pozytywnie omawiany projekt uchwały 

wraz z autopoprawką. 

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję. 

W związku z brakiem zgłoszeń, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury 

głosowania.  
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Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę 325/L/2023 z 27 marca 

2023 roku w sprawie określenia zadań realizowanych przez Powiat na rzecz osób 

niepełnosprawnych, finansowanych lub dofinansowanych ze środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz wysokości środków przeznaczonych 

na te zadania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Wiesław Antoni 

Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek 

Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (2) 

Agnieszka Powała, Robert Wróbel 

Uchwała Nr 364/LVIII/2023 Rady Powiatu w Legionowie zmieniająca uchwałę 

325/L/2023 z 27 marca 2023 roku w sprawie określenia zadań realizowanych przez Powiat 

na rzecz osób niepełnosprawnych, finansowanych lub dofinansowanych ze środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz wysokości środków 

przeznaczonych na te zadania - stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie rozpatrzenia skargi 

na działalność Starosty Legionowskiego. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji o omówienie projektu uchwały. 

Pan Mariusz Śledziewski przedstawił uzasadnienie do omawianego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję. 

W związku z brakiem zgłoszeń, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury 

głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Starosty Legionowskiego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Aleksandra Bednarek, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon Durka, Anna Gajewska, 

Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, Grzegorz 

Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek 

Smuniewski, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Zbroch 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sylwester Sokolnicki 

NIEOBECNI (3) 

Agnieszka Borkowska, Agnieszka Powała, Robert Wróbel 

Uchwała Nr 365/LVIII/2023 Rady Powiatu w Legionowie w sprawie rozpatrzenia skargi 

na działalność Starosty Legionowskiego - stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie rozpatrzenia 

wniosku. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji o omówienie projektu uchwały. 

Pan Mariusz Śledziewski przedstawił uzasadnienie do omawianego projektu  

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję. 

W związku z brakiem zgłoszeń, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury 

głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie rozpatrzenia wniosku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Aleksandra Bednarek, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon Durka, Anna Gajewska, 

Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, Grzegorz 

Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni Smoczyński, 

Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz 

Śledziewski, Robert Wróbel 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Zbroch 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Talarski 
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NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Borkowska 

Uchwała Nr 366/LVIII/2023 Rady Powiatu w Legionowie w sprawie rozpatrzenia 

wniosku - stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

13. Przyjęcie protokołu z LVI Sesji Rady Powiatu w Legionowie. 

Przewodniczący Rady powiedział, iż do protokołu z LVI Sesji Rady Powiatu                       

w Legionowie, która odbyła się w dniu 30.10.br., dotychczas nikt nie zgłosił żadnych uwag. 

Zapytał, czy teraz ktoś z Radnych chciałby wnieść jakieś sugestie.  

Nikt z obecnych na posiedzeniu Radnych nie miał uwag, więc Pan Leszek Smuniewski 

przystąpił do procedury głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LVI Sesji Rady Powiatu w Legionowie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, 

Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz 

Zbroch 

 

Pan Leszek Smuniewski potwierdził, że protokół z LV Sesji Rady Powiatu w Legionowie 

został przyjęty. 

 

14. Wolne wnioski i oświadczenia. 

Przewodniczący Rady powiedział, że w związku z otrzymanymi pismami o których 

wspominał w pkt. Informacje Przewodniczącego Rady, prosi o wytypowanie 

reprezentantów powiatu w pracach kapituły konkursu „Odpowiedzialni Społecznie 2023” 

oraz do „Powiatowej Rady Rynku Pracy”. 

Pan Leszek Smuniewski dodał, że w poprzednich edycjach konkursu, w kapitule konkursu 

Radę Powiatu w Legionowie reprezentowała radna Pani Anna Gajewska i dlatego zgłasza 

ponownie jej kandydaturę. Zapytał, czy radna wyraża zgodę. Pani Anna Gajewska wyraziła 

zgodę. Przewodnicząca Rady zapytał, czy są inne kandydatury? Nikt nie zgłosił, w związku 

z tym Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania w tej sprawie. 
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Głosowano wniosek w sprawie: 

Członek Kapituły "Odpowiedzialni Społecznie 2023" .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, 

Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni 

Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Jacek Szczepański, Mariusz 

Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Anna Gajewska 

NIEOBECNI (1) 

Artur Stankiewicz 

Następnie Przewodniczący Rady zaproponował, aby Pani Anna Gajewska jako reprezentant 

Rady Powiatu w Legionowie została również członkiem „Powiatowej Rady Rynku Pracy”. 

Dodał, że w poprzedniej kadencji również Pani Anna Gajewska reprezentowała Radę 

Powiatu w Legionowie. Przewodniczący Rady zapytał, czy są inne kandydatury? Nikt nie 

zgłosił. Zapytał, czy radna wyraża zgodę. Pani Anna Gajewska wyraziła zgodę. W związku 

z tym, Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania w tej sprawie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Członek "Powiatowej Rady Rynku Pracy".  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, 

Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni 

Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek 

Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Grzegorz Zbroch 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Anna Gajewska 

NIEOBECNI (1) 

Robert Wróbel 

 

Przewodniczący Rady pogratulował Pani Annie Gajewskiej podwójnego wyróżnienia.  

Następnie zapytał, czy toś z radnych chciałby jeszcze zabrać głos. 

Pan Mirosław Kado nawiązał do mapki objazdów przy remoncie DK61. Zaznaczył, że 

momentami objazd wytyczony będzie drogą nr 632 przez Łajski przez skrzyżowanie ulic: 

Suwalna i Nowodworska. Zapytał, czy w ramach projektów i wykonawstwa są przewidziane 



17 

 

jakieś środki finansowe w przyszłym roku, żeby wspomóc i zmotywować marszałka do 

szybszego wykonania tego skrzyżowania? 

Starosta Legionowski powiedział, że zostały zdjęte środki finansowe, które były 

rezerwowane na zaangażowanie powiatu w projekt rozwiązania tego układu 

komunikacyjnego. Zaznaczył, że Mazowiecki Zarząd Dróg Wojewódzkich przejął całkowicie 

na siebie koszty finansowania tej dokumentacji. Nadmienił, że z informacji jakie posiada 

planowana jest ona w połowie 2024 roku. Dodał, że kwestia wykonawstwa nie będzie 

zależała od powiatu. Była deklaracja marszałka, że w momencie pojawienia się 

dokumentacji, będzie również realizacja tej inwestycji, ale to jest kwestia wpisania tego do 

budżetu przez marszałka i to nie zależy od powiatu. Dodał, że powiat o to wnioskuje. 

Zaznaczył, że nie jest w stanie na ten moment odpowiedzieć, czy ta inwestycja będzie 

realizowana w 2024 roku.       

Następnie Przewodniczący Rady udzielił głosu mieszkańcowi Gminy Wieliszew.  

Pan Jan S. powiedział, że jest od 25 lat w samorządzie i docenia pracę Powiatu 

Legionowskiego na rzecz całego powiatu. Dodał, że przez te lata to był ogrom pracy. 

Zaznaczył, że obecna kadencja jest bardzo trudna, z uwagi na pandemię, wojnę. Wyraził 

słowa uznania dla Rady i Zarządu Powiatu, w szczególności dla Starostów.  

Kolejno wskazał, że do Starosty Legionowskiego i do Wójta Gminy Wieliszew została 

skierowana petycja mieszkańców Powiatu Legionowskiego, głównie miejscowości  Łajski      

i użytkowników drogi Gen. Wł. Sikorskiego. Z punktu widzenia mieszkańców ten odcinek 

drogi jest bardzo niebezpieczny i mieszkańcy proszę o rozwiązanie tego problemu. 

Następnie powiedział, że chciałby poruszyć jeszcze jednak wątek historyczny o ul. Szarych 

Szeregów, która kiedyś nazywała się ul. Partyzantów. Z punktu widzenia mieszkańców 

teraz jest to partyzantka. Wyjazd z ul. Szarych Szeregów na ul. Suwalną jest bardzo 

uciążliwy. Poprosił o pochylenie się nad tym tematem. 

Przewodniczący Rady podziękował za wypowiedź. 

 

 

15. Zamknięcie posiedzenia. 

Posiedzenie Rady Powiatu w Legionowie zamknął Przewodniczący Rady, dziękując 

za obecność wszystkim uczestnikom Sesji. 

 

 

Przewodniczący 

Rady Powiatu w Legionowie 

Leszek Smuniewski  

Protokół przygotowała Agata Szraga 


